
 
 Moss, 24. mai 2007 

Til:  
Arbeidstakerorganisasjonene ved Rygge flystasjon 
 
 

Svar FS07 - Venstre 
 
Viser til spørsmål fra arbeidstakerorganisasjonene på Rygge flystasjon, datert 2. mai. Dette 
svar er et felles svar fra Østfold, Moss, Rygge og Råde Venstre. 
 
Østfold Venstre skal jobbe for at Rygge Flystasjon opprettholdes som en trygg og god 
arbeidsplass for hele regionen, herunder sikre stasjonens viktige rolle i nasjonal sikkerhet. 
 
Direkte til spørsmålene: 

1. Hvordan stiller ditt parti seg til mer militær aktivitet på Rygge flystasjon? 
Det er avgjørende at flystasjonen gjennomfører sin aktivitet innenfor forsvarlige 
miljømessige rammer. 
Venstre er positive til å   
• styrke beredskapen på 330 Skv Sea King Redningstjenesten, herunder sikre 

aksjonsradius for østlandsområdet med tilfredsstillende legeberedskap (reaksjonstid). 
• opprettholde 720 Special Operation Forces Skv, også for samøving med Forsvarets 

Spesialstyrker og Politi. 
• opprettholde Forsvarets Støttesenter for elektronisk krigføring med DA-20 Jet Falcon. 
• opprettholde Rygge Flystasjons kapasitet til å ta i mot og understøtte kampfly ved 

behov. 
• forholde oss til at stortingsvedtaket om flytting av 335 Skv Transportfly gjennomføres 

som opprinnelig planlagt. 
• samlokalisere Luftforsvarets Kontroll- og Varslingsskole og Programmeringssenteret 

med Luftforsvarets Utdannings- og Kompetansesenter og Luftoperativt Inspektorat på 
Rygge. 

• støtte Heimevernets etablering av styrkebidragene i HV 01. 
• opprettholde Rygge Flystasjon som et attraktivt øvings- og treningssenter også for 

Politi, Brannvesen og Sivilforsvaret. 
 
2. Vil partiet ditt jobbe for dette. Hvordan? 
Vi vil stå for dette. Vi vil videre gjennom fylkesleder som er landsstyremedlem, formidle 
disse synspunkter til Venstres stortingsgruppe. 
 
3. Er dette en prioritert sak for ditt parti i valgkampen. 
I den grad sakene kommer på dagsorden i valgkampen og i valgperioden, vil vi jobbe for 
dem. 

 
 
 



4. Hva betyr Rygge flystasjon for ditt nærmiljø? 
Hensyn til miljøet vil generelt være viktig for all aktivitet. Venstre vil være en pådriver for 
at Luftforsvaret som konsesjonshaver på Rygge Sivile Lufthavn følger lokale, nasjonale 
og internasjonale miljøbestemmelser for virksomheten på lufthavnen. 
Det er viktig å bidra til et godt samarbeid mellom Forsvarets virksomhet i regionen og det 
sivile samfunn, å legge til rette for flere læreplasser på flystasjonen og påse at Forsvaret 
ivaretar sitt ansvar om bevaring av historisk bygningsmasse i hele regionen. 
Fortsatt virksomhet på Rygge Flystasjon gir også grunnlag for større og mindre nærings- 
og forskningsvirksomhet for hele regionen. 
Forsvarets tilstedværelse i Østfold er viktig for forsvarsviljen og for at innbyggerne 
opprettholder et godt forhold til Forsvaret. 
 
5. Hvis det skulle vise seg at jagerflyene kommer tilbake, ser partiet ditt positivt på det? 
Ut fra dagens operative flyaktiviteter og de forhold som er omtalt under spørsmål 1, samt 
den pågående etablering av sivil lufthavn, vil Venstre være negativ til fast stasjonering av 
jagerfly på Rygge flystasjon. 
 
6. Hvordan skal vi legge til rette for at flest mulig av de ansatte bosetter seg i Rygge? 
Venstre ser hele regionen under ett og mener at med gjennomslag for Venstres lokale 
valgprogram i de enkelte kommuner vil Mosseregionen være attraktivt for ansatte generelt 
å bosette seg i. 
 
 
Sindre Westerlund Mork 
Leder i Østfold Venstre 
 
 
Stig Nilsen 
Leder i Rygge Venstre 
 
 
Randi Sundby 
Leder i Råde Venstre 
 
 
Per Vagmo 
Leder i Moss Venstre 
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